

Mødereferat

Baneudvalg Skanderborg golfklub

Dato: 16. april 2025

Tilstedeværende: Bjarne, Tage, Carsten, Helle, Thorkild, Andreas (referent)

1. Helle kom med opfordring til bedre skiltning vedrørende Start på hul 1. Der er for mange der ikke bliver stående på klubhusområdet, indtil det er deres tur til at gå til start. Desuden blev der efterlyst klar skiltning om at puttegreenen ikke må bruges til indspil.
 - a. **Der vil blive igangsat bedre skiltning**
2. Uafklarede punkter fra aktivitetsliste 2024 blev gennemgået.
 - a. Træer til venstre for H7 green skygger for green
 - i. **Beskæring undersøges og afklares**
 - b. For meget sand i venstre greenbunker hul 14
 - i. **Begge greenbunkere undersøges for korrekt sandmængde**
 - c. Område til dyrkning af træer til udplantning
 - i. **Udgår på grund af manglende behov**
 - d. 200m og 150m pæle som ved 100m
 - i. **Afklares inden næste møde**
 - e. Oprydning, trekant ved topdressing sandet ved greenkeepergård
 - i. **Skal udføres snarest**
 - f. Generel Info vedr. henkastning af affald på banen og info om affaldsstationer på banen
 - i. **Bjarne afklarer med Stig**
 - g. Info om klokke hul 3, på scorekort
 - i. **Bjarne drøfter og afklarer med Stig**
3. Nyt træ ved vandløb hul 15, til erstatning for det udgåede træ
 - a. **Carsten har fået udpeget velegnet træ (rødel) og arbejder videre med konsulent om pris og tidsplan for udførelse**
4. Der blev opfordret til øget opmærksomhed på klipning af greens, med hensyn til ensartethed
5. Tee steder
 - a. Flytning af sprinklere fra midten til siden.
 - i. **Udføres efter ressourcer og bedste tidspunkt (plan fra chefgreenkeeper)**
 - b. Kvalitet af Teesteder (ikke plane)
 - i. **Der ønsles mere topdressing.**
 - c. Tee-sted hul 16 skrider ned mod skrænten, og er ikke længere vandret.
 - i. **Det undersøges om der kan laves en afstivning (spunsvæg e.l.)**
 - d. Manglende udsyn fra Tee 14 til Tee 13 p.g.a. træer
 - i. **Beskæring af træer undersøges og evt. igangsættes**
6. Flere boldvaskere på Teestederne virker ikke.
 - a. **Alle boldvaskere gennemgås med henblik på nødvendig reparation/udskiftning**
7. Bunkersand. Der blev udtrykt tvivl om vi har det rigtige sand i bunkers
 - a. **Chefgreenkeeper konsulteres vedr. evt fremtidig løbende udskiftning af sand**

8. Green hul 11
 - a. Der var enighed om at tilbagetrækning af green på venstre side har været godt
 - b. Der var enkelte der mente at der tidligere har været et hævet plateau bagerst på green.
 - i. **Dette afklares nærmere**
9. Uklippet område mellem H10 green og H11 Tee. Det samme gælder til venstre for H9 green
 - a. **Skal klippes som Semi**
10. Tilstand af hele Par 3 bane trænger til eftersyn
 - a. **Gennemgås for korrekt pælemarkering samt vedligeholdelse af bunkers**
11. Forslag fra Kristian (Pro) vedrørende anvendelse af områder omkring par 3 banens green på hul 5 blev drøftet
 - a. **Udvalget er positivt stemt og sender det til behandling ved chefgreenkeeper, Kristian og Stig**
12. Der er fremsendt klage til Bjarne fra klubmedlem. Klagen gælder tilstanden og vedligeholdelsen af især fairways. Klagen indeholder også detaljerede forslag til vedligeholdelsen. Desuden kritiseres biodiversitetsbunken til højre for Tee46 hul 10.
 - a. **Baneudvalget deler ikke kritikken, og baneudvalget har tillid til chefgreenkeeperens faglige viden og at han benytter sig af golfbanefaglige konsulenter.**
 - b. **Det blev besluttet på møde 21/8 - 2024 at etablere en sådan bio-bunke, og det ændres der ikke på.**
13. Der er flere områder tæt på greens ved hullerne 1-3-7-10-17, hvor der er meget ujævnt med huller.
 - a. **Der ses på evt. mere gødning**
14. Der har også været udtrykt utilfredshed med tilstanden af området til højre for Tee 1
 - a. **Det blev besluttet at området skal holdes klippet som almindeligt græsområde**

Næste møde: indkaldes efter behov